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Abstract

Mental health is an important and complex issue that impacts thousands and thousands
of human beings around the world. The integration of machine learning has proven promise
in the prediction and prevention of mental illness.

In this thesis, we explore the intersection of mental health and machine learning, focus-
ing on how these advanced technology solutions can help predict and diagnose psychiatry
through various machine learning algorithms. Our goal is to use this research to compare
and take a closer look at the effectiveness of various established algorithms and increase our
understanding of the strengths and limitations of existing machine-learning approaches.
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Résumé

La santé mentale est une question importante et complexe qui touche des milliers et des
milliers d’êtres humains dans le monde. L’intégration de l’apprentissage automatique s’est
avérée prometteuse pour la prédiction et la prévention des maladies mentales.

Cette thèse explore l’intersection de la santé mentale et de l’apprentissage automatique,
en se concentrant sur la façon dont ces solutions technologiques avancées peuvent aider à pré-
dire et à diagnostiquer la psychiatrie grâce à divers algorithmes d’apprentissage automatique.

Notre objectif est d’utiliser cette recherche pour comparer et examiner de plus près l’effi-
cacité de divers algorithmes établis et d’améliorer notre connaissance des forces et des limites
des approches d’apprentissage automatique existantes.

Mot Clé : Santé Mentale, Apprentissage automatique, Psychiatrie, Modèle de Prédiction,
Enquête Santé.
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List of acronyms

• AI: Artificial Intelligence

• ML: Machine Learning

• DL: Deep Learning

• ROC: Receiver Operating Characteristic

• AUC: Area Under the Curve

• RF: Random Forest

• XGBoost: Extreme Gradient Boosting

• LightGBM: Light Gradient Boosting Machine

• ADHD: stands for Attention-Deficit/Hyperactivity Disorder

• IDF Inverse Document Frequency

• TF: Term Frequency

• OSMI: Open Sourcing Mental Illness

• CNN: Convolutional Neural Networks

• DNN: Deep Neural Network.

• PTSD: Post-traumatic stress disorder

• OCD: Obsessive-compulsive disorder

• MCC: Matthews correlation coefficient
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